
                      Osadní výbor Svádov 
Zápis č.5 z jednání osadního výboru Svádov dne 15.11.2016 
 
Přítomni : Irena Růžičková, Miroslav Schneberger, Ing. Bořek Voráč, Pavel Kašpar, 
                   Jaroslav Havlíček, Roman Novák 
 
Omluven: Jiří Kulhavý 
Hosté     : Jan Kolman,Lucie Lerchová, Lucie Fraňková, p. Fraňková, manželé Strašíkovi,  
                   manželé Humpolcovi, p. Hanischová,  
 
 
Program jednání :   
 
1.Na programu dnešního jednání bylo organizační zajištění Mikulášské nadílky, která se bude 
   konat dne 3.12.2016 . Hlavním bodem bylo  projednání sestavení  programu akce, hlavně her pro  
   děti. Do organizace celé akce se aktivně zapojili i výše uvedení hosté.  
   Nutno zaslat oznámení  na OSA o pořádání akce. 
   Na ÚMO Střekov zaslat žádost o povolení užití prostranství k.úz.911  k pořádání akce a zároveň  
   zažádat o povolení ohně, který bude součástí akce. Žádost v písemné formě předat na podatelnu  
   ÚMO Střekov. 
  
2.OVS obdržel podnět od Mgr. Bardouna, ve kterém poukázal na problematiku zastávek MHD a  
   DPmÚL v místě “Svádov osada”, s tím, aby se OVS pokusil oslovit příslušné orgány a nebez- 
   pečnost zmíněných zastávek byla řešena.  
   OVS bere podnět na vědomí a připraví příslušné kroky, k zahájení jednání s Magistrátem města  
   Ústí nad Labem.  
   Mgr.Bardoun byl informován. 
 
3. Termín dalšího jednání OVS byl stanoven na 29.11.2016 v 18.30 hod.v restauraci Koruna. 
 
 
 
Zapsala :Irena Růžičková 
 
 
  


